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                                    Anexa la Hătărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 164/25.06.2019 

 
 
ROMÂNIA 
JUDEŢUL ARAD 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
NR.  11.167/06.06.2019 

 
 
 
 

PROCES-VERBAL 
al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad 

din data de 29.05.2019, ora 13.00 
 
 
  

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul 
Consiliului Judeţean Arad a Dispoziţiei nr. 509/23.05.2019, a 
preşedintelui Consiliului Judeţean, privind convocarea în şedinţă 
ordinară a Consiliului Judeţean Arad (cuprinzând ordinea de zi, data, ora 
şi locul desfăşurării), precum şi prin intermediul presei, în cotidianul local 
„Jurnalul Arădean”. Convocarea consilierilor s-a realizat şi telefonic. 

Prezenţi: Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, 
Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru,  Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon 
Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni, Lupu Silvana-
secretar al Judeţului.  

Absenţi: Craivan Camelia-Eugenia, Remeţan Florin şi Ţolea 
Adrian-Florin - consilieri judeţeni. 

 
În timpul dezbaterii punctului 13 de pe ordinea de zi, se prezintă în 

sala de şedinţă domnul consilier judeţean Trifon Daniel şi îşi exercită 
votul începând cu acest punct. Iar în timpul dezbaterii punctului 31 de pe 
ordinea de zi se prezintă în sala de şedinţă doamna consilier judeţean 
Popa Garofiţa şi îşi exercită votul începând cu acest punct.  

În timpul dezbaterii punctului 31 de pe ordinea de zi, domnul 
consilier judeţean Ispravnic Cristian a părăsit sala de şedinţă. 
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Înainte de votul secret privind art. 2  şi art. 3 de la  punctul nr. 34 
au părăsit sala de şedinţă următorii: Bîlcea Ovidiu-Sergiu-
vicepreşedinte, Duruş Daniel-Sorin şi Purcaru Mircea - consilieri 
judeţeni.  

După exprimarea votului secret privind art. 2 şi art. 3 de la  punctul 
nr. 34 au părăsit sala de şedinţă următorii consilieri judeţeni: Butunoi 
Adrian-Cătălin, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Pădurean Petru, Retter Iosif, Sulincean Marius-
Mircea, Trifon Daniel şi Urzică Cristian. 

 
Dl Cionca Iustin: Bun. Stimaţi colegi! Domnul Feieş, vă aşezaţi? 

Astăzi pe ordinea de zi avem 32 de proiecte, plus proiecte de hotărâre 
introduse suplimentar 3 plus „Diverse”. O să vă propun ca punctul 17 să-
l retragem, apoi punctul 32 să-l trecem ultimul înainte de Diverse pentru 
că este cu vot nominal şi cam atât. Dacă dumneavoastră aveţi alte 
propuneri? Dacă nu, cine este pentru? 28 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian 
Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru,  Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Retter 
Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă? -. 
Abţineri? -. Mulţumesc!  

 
 

ORDINEA DE ZI 
a şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 29 

mai 2019, ora 13.00, Sala „Vasile Goldiş” 
 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-
verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 25 
aprilie 2019.  

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii pentru 
aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Arad.  

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii pentru 
Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad.  

4.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de 
preemţiune asupra apartamentului nr. 6 din imobilul situat în municipiul 
Arad, strada Unirii, nr. 13, etaj II.  

5.Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al 
Judeţului Arad în domeniul public al Comunei Dezna a bunurilor aferente 
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sistemului de alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza Unităţii 
Administrativ-Teritoriale Comuna Dezna, care deservesc exclusiv 
Comuna Dezna.  

6.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexelor nr. 1 şi 2 la 
Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 366/29.11.2018 privind 
aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizaţi ai obiectivului de 
investiţie „Spitalul de Pshiatrie Căpâlnaş”.  

7.Proiect de hotărâre privind trecerea imobilului-clădire „Centrul de 
îngrijire de zi şi consiliere copii şi părinţi Ineu” situat în Oraşul Ineu, str. 
Republicii nr. 16, din domeniul public al Judeţului Arad în domeniul 
public al Oraşului Ineu.  

8.Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local al 
Comunei Frumuşeni de trecere a unui imobil din patrimoniul Comunei 
Frumuşeni în patrimoniul Judeţului Arad.  

9.Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local al 
Municipiului Arad de trecere a unui teren din domeniul public al 
Municipiului Arad în domeniul public al Judeţului Arad.  

10.Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local al 
Comunei Vladimirescu de trecere a unor parcele de teren din patrimoniul 
Comunei Vladimirescu în patrimoniul Judeţului Arad.  

11.Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea 
Inventarului bunurilor care aparţin domeniului public al Judeţului Arad.  

12.Proiect de hotărâre privind modificarea patrimoniului public al 
Judeţului Arad concesionat la S.C. Compania de Apă Arad S.A. cu 
bunurile achiziţionate prin fondul IID şi cu alte bunuri donate/amortizate, 
recepţionate şi puse în funcţiune în anul 2018.  

13.Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului public al 
Judeţului Arad dat în administrare Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă 
Arad.  

14.Proiect de hotărâre privind însuşirea documentaţiei cadastrale 
de primă înscriere în sistemul integrat de cadastru şi carte funciară a 
unui teren situat în localitatea Archiş, Judeţul Arad.  

15.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea 
Consiliului Judeţean Arad nr. 91/29.03.2019 privind aprobarea închirierii 
a 46 locuri de parcare situate în municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei 
nr. 79 bis, aflate în patrimoniul Judeţului Arad.  

16.Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii unui spaţiu de 
către Complexul Muzeal Arad.  

17.Proiect de hotărâre privind participarea Consiliului Judeţean 
Arad la Programul de stimulare a înnoirii Parcului auto naţional 2017-
2019.  
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18.Proiect de hotărâre privind participarea Centrului Cultural 
Judeţean Arad la Programul de stimulare a înnoirii Parcului auto naţional 
2017-2019.  

19.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentanţilor Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în 
Adunarea Generală Ordinară a Acţionarilor la S.C. Compania de Apă 
Arad S.A. din data de 29/30 mai 2019.  

20.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în 
Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară de 
Transport Public Arad.  

21.Proiect de hotărâre privind aprobarea fondului total al 
finanţărilor nerambursabile destinate activităţilor nonprofit de interes 
general aferente anului 2019.  

22.Proiect de hotărâre privind aprobarea Metodologiilor de 
atribuire a contractelor de finanţare nerambursabilă pentru activităţile 
nonprofit de interes general aferente anului 2019.  

23.Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi 
cheltuieli al S.C. Aeroportul Arad S.A. pe anul 2019.  

24.Proiect de hotărăre privind aprobarea plăţii cotizaţiei Consiliului 
Judeţean Arad pe anul 2019 la bugetul Asociaţiei „Grupul de Acţiune 
Locală Lunca Mureşului de Jos”.  

25.Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de execuţie ale 
bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 
31.12.2018.  

26.Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de execuţie ale 
bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 
31.03.2019.  

27.Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii 
Consiliului Judeţean Arad nr. 101/08.04.2019 privind aprobarea utilizării 
excedentului bugetar al anilor precedenţi pentru finanţarea secţiunii de 
dezvoltare în anul 2019.  

28.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de 
venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2019.  

29.Proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării numărului 
de posturi pentru personalul neclerical angajat în unităţile ce aparţin 
cultelor religioase recunoscute din România.  

30.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui acord de 
parteneriat între Judeţul Arad şi Municipiul Arad.  

31.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea 
Consiliului Judeţean Arad nr. 262/30.08.2018 privind aprobarea 
încheierii unui Acord de parteneriat - faza Notă Conceptuală pentru 
proiectul ,,Cross-border healthcare cooperation for effective prevention, 
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better quality health services, effective rehabilitation and recreation in 
Békés and Arad counties”/,,Cooperare transfrontalieră în domeniul 
asistenţei medicale pentru o prevenire eficientă, servicii de sănătate mai 
bune şi o reabilitare/recreere eficientă în Judeţele Békés şi Arad” în 
cadrul Programului INTERREG V A Ro-Hu 2014-2020.  

32.Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii drumului judeţean 
DJ 793 C km 0+000-8+200 din categoria funcţională a drumurilor de 
interes judeţean în categoria funcţională a drumurilor de interes local.  

33.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării traseului 
drumului judeţean DJ 793 A în traversarea localităţii Beliu, Judeţul Arad.  

34.Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Unităţii 
Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad la constituirea Comisiei Mixte Arad 
– Békés.  

35.Diverse. 
-Raportul nr. 10776/28.05.2019 privind deplasarea în misiune 

oficială la Békés în perioada 09-10.05.2019 a domnului Iustin Cionca, 
preşedintele Consiliului Judeţean Arad şi a domnilor/doamnelor consilieri 
judeţeni Tamas Pero, Corina Crişan, Vasile Ciceac, Ioan Plaveţi, 
Garofiţa Popa şi Gyorgy Boloni. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 124/2019 privind aprobarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a 
Consiliului Judeţean Arad din data de 29 mai 2019. 

 
Punctul 1 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-

verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 25 
aprilie 2019. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului 

Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din 
data de 25 aprilie 2019. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este 
pentru? 

Dl Sulincean Marius: Nu am fost prezent! 
Dl Moţ Petru: Nu am fost nici eu, cred că este valabil pentru tot 

Grupul PSD! 
Dl Cionca Iustin: Numai puţin, domnul Sulincean nu a fost 

prezent? 
Dl Sulincean Marius:  Tot Grupul PSD-ALDE nu a fost prezent!  
Dl Moţ Petru: Deci nu votăm, la acest punct!  
Dl Cionca Iustin: Ok. Dacă mai sunt alte intervenţii? Nu sunt. Cine 

este pentru? 16 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu 
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– vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Retter Iosif, 
Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Ulici Ion şi Urzică Cristian). 
Împotrivă?- Abţineri? -.  

 
Nu au votat următorii consilieri judeţeni: Butunoi Adrian Cătălin, 

Duruş Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-
Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pop Alin, 
Purcaru Mircea, Săbău Gheorghe şi Sulincean Marius-Mircea. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 125/2019 privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 25 aprilie 2019. 

 
Punctul 2 
Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii pentru 

aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Arad.  
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de 

funcţii pentru aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Arad. Dacă 
sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 28 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian 
Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Retter 
Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă? -. 
Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 126/2019 privind aprobarea statului de funcţii pentru aparatul de 
specialitate al Consiliului Judeţean Arad  

 
Punctul 3 
Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii pentru 

Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad. 
 



7 
 

Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de 
funcţii pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă. Dacă sunt intervenţii? 
Nu sunt. Cine este pentru? 28 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea 
Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreşedinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, 
Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru,  Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Salaşan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 127/2019 privind aprobarea statului de funcţii pentru Spitalul Clinic 
Judeţean de Urgenţă Arad. 

 
Punctul 4 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune 

asupra apartamentului nr. 6 din imobilul situat în municipiul Arad, strada 
Unirii, nr. 13, etaj II.  

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului 

de preemţiune asupra apartamentului nr. 6 din imobilul situat în 
municipiul Arad, strada Unirii, nr. 13, etaj II. Dacă sunt intervenţii? Nu 
sunt. Cine este pentru? 28 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea 
Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreşedinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, 
Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru,  Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Salaşan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 128/2019 privind aprobarea privind neexercitarea dreptului de 
preemţiune asupra apartamentului nr. 6 din imobilul situat în municipiul 
Arad, strada Unirii, nr. 13, etaj II. 

 
Punctul 5 
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Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al 
Judeţului Arad în domeniul public al Comunei Dezna a bunurilor aferente 
sistemului de alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza Unităţii 
Administrativ-Teritoriale Comuna Dezna, care deservesc exclusiv 
Comuna Dezna. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul 

public al Judeţului Arad în domeniul public al Comunei Dezna a bunurilor 
aferente sistemului de alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza     
UAT Comuna Dezna, care deservesc exclusiv Comuna Dezna. Dacă 
sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 28 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian- 
Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Retter 
Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă? -. 
Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 129/2019 privind trecerea din domeniul public al Judeţului Arad în 
domeniul public al Comunei Dezna a bunurilor aferente sistemului de 
alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza Unităţii Administrativ-
Teritoriale Comuna Dezna, care deservesc exclusiv Comuna Dezna. 

 
Punctul 6 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexelor nr. 1 şi 2 la 

Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 366/29.11.2018 privind 
aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizaţi ai obiectivului de 
investiţie „Spitalul de Pshiatrie Căpâlnaş”. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexelor 

nr. 1 şi 2 la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 366/29.11.2018 
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizaţi ai 
obiectivului de investiţie „Spitalul de Pshiatrie Căpâlnaş”. Dacă sunt 
intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 28 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian- 
Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
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Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Retter 
Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă? -. 
Abţineri? -. Mulţumesc. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 130/2019 privind aprobarea pentru modificarea Anexelor nr. 1 şi 2 la 
Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 366/29.11.2018 privind 
aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizaţi ai obiectivului de 
investiţie „Spitalul de Pshiatrie Căpâlnaş” 

 
Punctul 7 
Proiect de hotărâre privind trecerea imobilului-clădire „Centrul de 

îngrijire de zi şi consiliere copii şi părinţi Ineu” situat în Oraşul Ineu, str. 
Republicii nr. 16, din domeniul public al Judeţului Arad în domeniul 
public al Oraşului Ineu. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind trecerea imobilului-

clădire „Centrul de îngrijire de zi şi consiliere copii şi părinţi Ineu” situat 
în Oraşul Ineu, str. Republicii nr. 16, din domeniul public al Judeţului 
Arad în domeniul public al Oraşului Ineu. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. 
Cine este pentru? 28 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan 
Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic 
Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi 
Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici 
Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 131/2019 privind trecerea imobilului-clădire „Centrul de îngrijire de zi 
şi consiliere copii şi părinţi Ineu” situat în Oraşul Ineu, str. Republicii nr. 
16, din domeniul public al Judeţului Arad în domeniul public al Oraşului 
Ineu. 

 
Punctul 8 
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Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local al 
Comunei Frumuşeni de trecere a unui imobil din patrimoniul Comunei 
Frumuşeni în patrimoniul Judeţului Arad. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind solicitarea către 

Consiliul Local al Comunei Frumuşeni de trecere a unui imobil din 
patrimoniul Comunei Frumuşeni în patrimoniul Judeţului Arad. Dacă sunt 
intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 28 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian- 
Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Retter 
Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă? -. 
Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 132/2019 privind solicitarea către Consiliul Local al Comunei 
Frumuşeni de trecere a unui imobil din patrimoniul Comunei Frumuşeni 
în patrimoniul Judeţului Arad. 

 
 
Punctul 9 
Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local al 

Municipiului Arad de trecere a unui teren din domeniul public al 
Municipiului Arad în domeniul public al Judeţului Arad. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind solicitarea către 

Consiliul Local al Municipiului Arad de trecere a unui teren din domeniul 
public al Municipiului Arad în domeniul public al Judeţului Arad. Dacă 
sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 28 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian- 
Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Retter 
Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă? -. 
Abţineri? -. 
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În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 133/2019 privind solicitarea către Consiliul Local al Municipiului Arad 
de trecere a unui teren din domeniul public al Municipiului Arad în 
domeniul public al Judeţului Arad. 

 
Punctul 10 
Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local al 

Comunei Vladimirescu de trecere a unor parcele de teren din patrimoniul 
Comunei Vladimirescu în patrimoniul Judeţului Arad. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind solicitarea către 

Consiliul Local al Comunei Vladimirescu de trecere a unor parcele de 
teren din patrimoniul Comunei Vladimirescu în patrimoniul Judeţului 
Arad. Dacă sunt întrebări? Nu sunt. Cine este pentru? 28 voturi (Cionca 
Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi 
Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, 
Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Retter 
Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă? -. 
Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 134/2019 privind solicitarea către Consiliul Local al Comunei 
Vladimirescu de trecere a unor parcele de teren din patrimoniul Comunei 
Vladimirescu în patrimoniul Judeţului Arad. 

 
Punctul 11 
Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Inventarului 

bunurilor care aparţin domeniului public al Judeţului Arad. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind modificarea şi 

completarea Inventarului bunurilor care aparţin domeniului public al 
Judeţului Arad. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 28 
voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Duruş 
Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci 
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Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ 
Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Purcaru Mircea, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, 
Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică 
Cristian). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 135/2019 privind modificarea şi completarea Inventarului bunurilor 
care aparţin domeniului public al Judeţului Arad. 

 
Punctul 12 
Proiect de hotărâre privind modificarea patrimoniului public al 

Judeţului Arad concesionat la S.C. Compania de Apă Arad S.A. cu 
bunurile achiziţionate prin fondul IID şi cu alte bunuri donate/amortizate, 
recepţionate şi puse în funcţiune în anul 2018. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind modificarea 

patrimoniului public al Judeţului Arad concesionat la S.C. Compania de 
Apă Arad S.A. cu bunurile achiziţionate prin fondul IID şi cu alte bunuri 
donate sau amortizate, recepţionate şi puse în funcţiune în 2018. Dacă 
sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 28 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian- 
Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Retter 
Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă? -. 
Abţineri? -. Domnul Săbău doriţi să interveniţi, că nu înţeleg? 

Dl Săbău Gheorghe: Nu înţelegeţi?  
Dl Cionca Iustin: Nu.  
Dl Săbău Gheorghe: (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Ok. 
 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 136/2019 privind modificarea patrimoniului public al Judeţului Arad 
concesionat la S.C. Compania de Apă Arad S.A. cu bunurile 
achiziţionate prin fondul IID şi cu alte bunuri donate/amortizate, 
recepţionate şi puse în funcţiune în anul 2018. 
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Punctul 13 
Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului public al 

Judeţului Arad dat în administrare Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă 
Arad. 

Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind majorarea 
patrimoniului public al Judeţului Arad dat în administrare Spitalului Clinic 
Judeţean de Urgenţă Arad. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este 
pentru? 29 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, 
Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Purcaru Mircea, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, 
Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ulici Ion şi 
Urzică Cristian). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 137/2019 privind majorarea patrimoniului public al Judeţului Arad dat 
în administrare Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad. 

 
Punctul 14 
Proiect de hotărâre privind însuşirea documentaţiei cadastrale de 

primă înscriere în sistemul integrat de cadastru şi carte funciară a unui 
teren situat în localitatea Archiş, Judeţul Arad. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind însuşirea 

documentaţiei cadastrale de primă înscriere în sistemul integrat de 
cadastru şi carte funciară a unui teren situat în localitatea Archiş, Judeţul 
Arad. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 29 voturi (Cionca 
Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi 
Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, 
Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Retter 
Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian). 
Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
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nr. 138/2019 privind însuşirea documentaţiei cadastrale de primă 
înscriere în sistemul integrat de cadastru şi carte funciară a unui teren 
situat în localitatea Archiş, Judeţul Arad. 

 
 
 
Punctul 15 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea 

Consiliului Judeţean Arad nr. 91/29.03.2019 privind aprobarea închirierii 
a 46 locuri de parcare situate în municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei 
nr. 79 bis, aflate în patrimoniul Judeţului Arad. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la 

Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 91/29.03.2019 privind 
aprobarea închirierii a 46 locuri de parcare situate în municipiul Arad, 
Bulevardul Revoluţiei nr. 79 bis, aflate în patrimoniul Judeţului Arad. 
Dacă sunt intervenţii? Vă rog, domnul Gligor! 

Dl Gligor Ioan: Domnule preşedinte! Consider că acest contract 
care a fost încheiat între noi şi respectiva societate, nu este de bun 
augur, ca dumnealor să vină să schimbe pe parcurs sau să facă anumite 
amendamente la contract, având în vedere că ei au solicitat. Astea sunt 
condiţiile noastre, ba mai mult, noi nu ştim pe ce perioadă va derula 
aceste reparaţii, care îi scuteşte automat de plata chiriei. Nu ştim cine va 
iniţia reparaţiile respective, noi? Sau ce înseamnă, schimbăm o bordură 
şi toată parcare va fi sub incidenţa acestui articol din contract? Sau ce 
se întâmplă? Vrem să fim mult mai expliciţi, ori atâta timp cât noi am 
gândit şi am zis că produce venit, păi în situaţia asta cum mai produce 
venit, parcarea respectivă? 

Dl Cionca Iustin: Da. O să-i dau cuvântul doamnei secretar, să vă 
răspundă. Mulţumesc! 

Dna Lupu Silvana: Dânşii au cerut introducerea acestei clauze în 
contract. În situaţia în care vor fi tulburaţi în folosinţa bunului pe care l-
am închiriat, au solicitat pe perioada respectivă, să fie scutiţi de plata 
chiriei. Nu ni s-a părut nimic nelegal. 

Dl Gligor Ioan: În ideea în care... 
Dna Lupu Silvana: Nu intenţionăm să facem lucrări acolo. Dar au 

cerut garanţiI, că vor avea liniştita folosinţă a bunului pe toată perioada 
închirierii, ceea ce este obligaţia proprietarului.  

Dl Gligor Ioan: Sunt absolut de acord cu dumneavoastră în ceea 
ce spuneţi cu privire la liniştea sau folosinţa bunului.  

Dna Lupu Silvana: Da. 
Dl Gligor Ioan: Dar în ideea în care, cineva va dori să facă o 

reparaţie acolo, se referă la un spaţiu, la un loc, sau la toată parcarea? 
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Ce înseamnă deranjul din partea lor? Pentru că îmbunătăţiri sau lucrările 
la parcare înseamnă că vom face din nou...   

Dna Lupu Silvana: Deci dacă noi am intenţiona să facem pe durata 
acestui contract lucrări acolo...  

Dl Gligor Ioan: Bun. Dacă lucrările se referă strict la... 
Dna Lupu Silvana: Sigur că sunt îndreptăţiţi să le diminuăm chiria 

pe perioada respectivă. Asta au cerut. 
Dl Gligor Ioan: Bun. Dar dacă se fac reparaţii, se lucrează la un 

singur loc de parcare, nu plăteşte pentru locul respectiv? Sau pentru 
întreaga parcare? 

Dna Lupu Silvana: Pentru locul respectiv! Categoric! 
Dl Gligor Ioan: Nu spune nimeni, nu spune nimeni asta!  
Dna Lupu Silvana: Ba da! 
Dl Gligor Ioan: Nu ni s-a spus că ar fi diminuată doar suprafaţa 

respectivă!   
Dna Lupu Silvana: Deci preţul chiriei va fi diminuat proporţional cu 

durata şi partea din imobil de care chiriaşul a fost lipsit de folosinţă. 
Dl Cionca Iustin: Este în regulă, aşa?  
Dl Gligor Ioan: Nu că ar fi în regulă, dar asta este! Am înţeles. 
Dl Cionca Iustin: Dacă vreţi să formulaţi un amendament, putem 

să-l preluăm.  
Dl Gligor Ioan: Rugămintea ar fi, ca în următorul proiect de 

hotărâre să fie amenajarea parcării, să ne trezim că noi facem 
amenajare şi după aia nu mai plătesc nimic. Să fim foarte atenţi şi ce se 
întâmplă pe viitor. Mulţumesc! 

Dl Cionca Iustin: Sigur, sigur. Dacă mai sunt alte intervenţii pe 
acest punct? Suntem la punctul 15. Dacă nu, cine este pentru? 29 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Duruş 
Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci 
Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ 
Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Purcaru Mircea, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, 
Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ulici Ion şi 
Urzică Cristian). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 139/2019 Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea 
Consiliului Judeţean Arad nr. 91/29.03.2019 privind aprobarea închirierii 
a 46 locuri de parcare situate în municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei 
nr. 79 bis, aflate în patrimoniul Judeţului Arad 
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Punctul 16 
Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii unui spaţiu de 

către Complexul Muzeal Arad. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii 

unui spaţiu de către Complexul Muzeal Arad. Dacă sunt întrebări? Nu 
sunt. Cine este pentru? 29 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea 
Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreşedinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, 
Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Salaşan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Trifon Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 140/2019 privind aprobarea închirierii unui spaţiu de către Complexul 
Muzeal Arad. 

 
Punctul 17 
Proiect de hotărâre privind participarea Consiliului Judeţean Arad 

la Programul de stimulare a înnoirii Parcului auto naţional 2017-2019.  
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind participarea Consiliului 

Judeţean Arad la Programul de stimulare a înnoirii Parcului auto naţional 
2017-2019. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 29 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Duruş 
Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci 
Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ 
Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Purcaru Mircea, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, 
Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ulici Ion şi 
Urzică Cristian). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 141/2019 privind participarea Consiliului Judeţean Arad la Programul 
de stimulare a înnoirii Parcului auto naţional 2017-2019. 
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Punctul 18 
Proiect de hotărâre privind participarea Centrului Cultural Judeţean 

Arad la Programul de stimulare a înnoirii Parcului auto naţional 2017-
2019. 

Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind participarea Centrului 
Cultural Judeţean Arad la Programul de stimulare a înnoirii Parcului auto 
naţional 2017-2019. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 
29 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, 
Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin,  
Purcaru Mircea, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, 
Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ulici Ion şi 
Urzică Cristian). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 142/2019 privind participarea Centrului Cultural Judeţean Arad la 
Programul de stimulare a înnoirii Parcului auto naţional 2017-2019. 

 
Punctul 19 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentanţilor Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în 
Adunarea Generală Ordinară a Acţionarilor la S.C. Compania de Apă 
Arad S.A. din data de 29/30 mai 2019. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind acordarea unui 

mandat special reprezentanţilor UAT Judeţul Arad în Adunarea 
Generală Ordinară a Acţionarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din 
data de 29 sau 30 mai 2019. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este 
pentru? 29 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, 
Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Purcaru Mircea, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, 
Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ulici Ion şi 
Urzică Cristian). Împotrivă? -. Abţineri? -. 
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În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 
publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 143/2019 privind acordarea unui mandat special reprezentanţilor 
Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în Adunarea Generală 
Ordinară a Acţionarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data de 
29/30 mai 2019. 

 
 
Punctul 20 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în 
Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară de 
Transport Public Arad. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind acordarea unui 

mandat special reprezentantului UAT Judeţul Arad în Adunarea 
Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public 
Arad. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 29 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian- Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Duruş 
Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci 
Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ 
Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Purcaru Mircea, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, 
Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ulici Ion şi 
Urzică Cristian). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 144/2019 privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în Adunarea Generală a 
Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad. 

 
Punctul 21 
Proiect de hotărâre privind aprobarea fondului total al finanţărilor 

nerambursabile destinate activităţilor nonprofit de interes general 
aferente anului 2019. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea fondului 

total al finanţărilor nerambursabile destinate activităţilor nonprofit de 
interes general aferente anului 2019. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. 
Cine este pentru? 29 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
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Sergiu-vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan 
Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic 
Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi 
Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon 
Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 145/2019 privind aprobarea fondului total al finanţărilor 
nerambursabile destinate activităţilor nonprofit de interes general 
aferente anului 2019. 

 
Punctul 22 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Metodologiilor de atribuire a 

contractelor de finanţare nerambursabilă pentru activităţile nonprofit de 
interes general aferente anului 2019. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Metodologiilor de atribuire a contractelor de finanţare nerambursabilă 
pentru activităţile nonprofit de interes general aferente anului 2019. Dacă 
sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 29 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian- 
Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Retter 
Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian). 
Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 146/2019 privind aprobarea Metodologiilor de atribuire a contractelor 
de finanţare nerambursabilă pentru activităţile nonprofit de interes 
general aferente anului 2019. 

 
Punctul 23 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi 

cheltuieli al S.C. Aeroportul Arad S.A. pe anul 2019. 
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Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului 

de venituri şi cheltuieli al S.C. Aeroportul Arad S.A. pe anul 2019. Dacă 
sunt intervenţii? Domnul Plaveţi! 

Dl Plaveţi Ioan: Nu particip la vot, domnul preşedinte! 
Dl Cionca Iustin: Alte intervenţii? Domnul Moşneag! 
Dl Moşneag Ovidiu : La fel, nu particip la vot! 
Dl Cionca Iustin: Alte intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 27 

voturi (Cionca Iustin-preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu-vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Duruş 
Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci 
Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pădurean Petru, 
Pero Tamas-Carol, Pop Alin, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Salaşan 
Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-
Mircea, Trifon Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă? - Abţineri?-  

 
Nu au votat următorii consilieri judeţeni: Moşneag Vasile-Ovidiu şi 

Plaveţi Ioan. 
 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 147/2019 privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli al S.C. 
Aeroportul Arad S.A. pe anul 2019. 

 
Punctul 24 
Proiect de hotărăre privind aprobarea plăţii cotizaţiei Consiliului 

Judeţean Arad pe anul 2019 la bugetul Asociaţiei „Grupul de Acţiune 
Locală Lunca Mureşului de Jos”. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărăre privind aprobarea plăţii 

cotizaţiei Consiliului Judeţean Arad pe anul 2019 la bugetul Asociaţiei   
GAL Lunca Mureşului de Jos. Dacă sunt intervenţii? Domnul Săbău! 

Dl Săbău Gheorghe: Am rugat doamna care a fost la comisie ieri, 
să-mi prezinte o situaţie cu toate persoanele retribuite în cazul GAL-
urilor, văd că nu am primit-o! 

Dl Cionca Iustin: Doamna Chiricheu! 
Dl Săbău Gheorghe: Nu dânsa a fost la comisie! 
Dna Chiricheu Gabriela: A fost şefa de serviciu, pentru că eram 

prinsă în nişte discuţii. Da ştiu, am făcut adresă către cele două GAL-uri 
unde mai suntem membri şi urmează să primim răspunsul. În măsura în 
care primim răspunsul, o să vi-l punem la dispoziţie. 

Dl Săbău Gheorghe: Este posibil să nu primiţi răspunsul? 
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Dna Chiricheu Gabriela: Nu cred, probabil durează, ieri la patru am 
făcut adresa. O să primim răspunsul. Cum îl avem o să vi-l trasmitem. 

Dl Cionca Iustin: Domnul Ispravnic, vă rog!  
Dl Ispravnic Cristian: Domnule preşedinte! Consiliul Judeţean Arad 

are reprezentanţi din cadrul consilierilor judeţeni în aceste Gal-uri. Eu 
sunt reprezentantul Consiliului Judeţean în Gal-ul Microregiunea 
Crişurilor Alb şi Negru, nu am fost invitat niciodată la nicio şedinţă de 2 
ani de zile de când sunt membru. Deci nu ştiu de ce mai discutăm 
despre ele, sau ce rost are?  

Dna Chiricheu Gabriela: Nu mai suntem membri în acel GAL. 
Dl Cionca Iustin: Poftim?  
Dna Chiricheu Gabriela: Nu mai suntem membri în acel GAL. 
Dl Cionca Iustin: Nu mai suntem membrii? Păi şi atunci cum 

dânsul este reprezentantul nostru? Trebuie să-l retragem. Deci domnul 
Ispravnic înţeleg că nu mai suntem membri în GAL-ul respectiv şi am 
rămas într-un singur GAL. 

Dna Chiricheu Gabriela: În două, în două! 
Dl Cionca Iustin: Şi acolo avem problemele care le-aţi sesizat 

dumneavoastră ? 
Dl Duruş Daniel: Din acest motiv m-am retras şi eu de la Lunca 

Mureşului de Jos, niciodată în patru sau cinci ani, în patru ani şi ceva. 
Dl Cionca Iustin: Nu aţi fost invitat? 
Dl Duruş Daniel: Niciodată! 
Dl Cionca Iustin: O să vă rog frumos să faceţi...  
Dna Chiricheu Gabriela: O să facem o adresă.  
Dl Cionca Iustin: Mulţumesc: Dacă mai sunt intervenţii? Nu sunt. 

Cine este pentru? 29 voturi (Cionca Iustin-preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu-vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan 
Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic 
Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi 
Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon 
Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 148/2019 privind aprobarea plăţii cotizaţiei Consiliului Judeţean Arad 
pe anul 2019 la bugetul Asociaţiei „Grupul de Acţiune Locală Lunca 
Mureşului de Jos”. 

 
Punctul 25 
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Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de execuţie ale 
bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 
31.12.2018. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor 

de execuţie ale bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului 
Arad la data de 31.12.2018. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este 
pentru? 29 voturi (Cionca Iustin-preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu- 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, 
Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru,  Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Purcaru Mircea, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, 
Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ulici Ion şi 
Urzică Cristian). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 149/2019 privind aprobarea conturilor de execuţie ale bugetului 
general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 31.12.2018. 

 
Punctul 26 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de execuţie ale 

bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 
31.03.2019. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor 

de execuţie ale bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului 
Arad la data de 31.03.2019. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este 
pentru? 29 voturi (Cionca Iustin-preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu- 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, 
Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Purcaru Mircea, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, 
Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ulici Ion şi 
Urzică Cristian). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
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nr. 150/2019 privind aprobarea conturilor de execuţie ale bugetului 
general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 31.03.2019. 

 
 
 
Punctul 27 
Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului 

Judeţean Arad nr. 101/08.04.2019 privind aprobarea utilizării 
excedentului bugetar al anilor precedenţi pentru finanţarea secţiunii de 
dezvoltare în anul 2019. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea articol 1 al 

Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 101/08.04.2019 privind aprobarea 
utilizării excedentului bugetar al anilor precedenţi pentru finanţarea 
secţiunii de dezvoltare în anul 2019. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine 
este pentru? 29 voturi (Cionca Iustin-preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu- 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, 
Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Purcaru Mircea, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, 
Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ulici Ion şi 
Urzică Cristian). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 151/2019 pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului Judeţean 
Arad nr. 101/08.04.2019 privind aprobarea utilizării excedentului bugetar 
al anilor precedenţi pentru finanţarea secţiunii de dezvoltare în anul 
2019. 

 
Punctul 28 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de 

venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2019. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului 

general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2019. Dacă 
sunt întrebări? Nu sunt. Cine este pentru? 29 voturi (Cionca Iustin-
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu-vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, 
Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
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Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, 
Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Retter Iosif, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă? -. 
Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 152/2019 privind rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli 
al Judeţului Arad pe anul 2019. 

 
Punctul 29 
Proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării numărului de 

posturi pentru personalul neclerical angajat în unităţile ce aparţin cultelor 
religioase recunoscute din România. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

suplimentării numărului de posturi pentru personalul neclerical angajat în 
unităţile ce aparţin cultelor religioase recunoscute din România. Dacă 
sunt întrebări? Vă rog domnul Săbău! 

Dl Săbău Gheorghe: Am înţeles şi vreau să mi se confirme, că noi 
plătim aici în jur de 490 şi ceva de persoane, de personal neclerical, 
este adevărat? 

Dl Cionca Iustin: Da. 
Dl Săbău Gheorghe: Da, cine le plăteşte de fapt? 
Dl Cionca Iustin: Ministerul Cultelor sau cum se numeşte, prin 

bugetul de stat. De aceea dăm acum doar acestea 11, pentru că atâta 
ne-au suplimentat. Anul trecut le-am avut aprobate, dar fără buget.  

Dl Săbău Gheorghe: Mi se pare foarte mult, dar mă rog.  
Dl Cionca Iustin: Deci bugetul naţional finanţează în fiecare an, cu 

destinaţie specială, cred că din cote de TVA, nu?  
Dl Săbău Gheorghe: Dar cine solicită?  
Dl Cionca Iustin: Bisericile solicită, dar nu putem să le dăm cât 

solicită, dar până la urmă... 
Dl Săbău Gheorghe: Vă solicită dumneavoastră şi dumneavoastră 

trimiteţi la minister, nu?  
Dl Cionca Iustin: Nu, nu!  
Dl Săbău Gheorghe: Dar cum se procedează? 
Dl Cionca Iustin: Deci, am primit prin Legea bugetului de stat un 

număr de posturi bugetate, anul trecut v-am spus, nu am primit şi banii 
pentru posturile acestea. Anul acestea ne-au dat şi banii şi în concluzie 
venim acum şi le împărţim pe formula de la statistică, cultelor religioase. 
Ei fac cererile.  
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Dl Săbău Gheorghe: Şi cam ce retribuţie are un personal din 
acesta? 

Dl Cionca Iustin: Doamna Ribovici, vă rog să-i spuneţi.  
Dna Ribovici Gheorghina: 1853 de lei brut. Conform 

legii...(Neinteligibil). 
Dl Săbău Gheorghe: Şi ce rol îndeplinesc, ce sunt? Cântăreţi, 

predicatori, îngrijitori, ce sunt?  
Dna Ribovici Gheorghina: Personal auxiliar. (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Cântăreţi sunt în mod special, dar sunt şi 

îngrijitori, parohiile mai mari au la cimitir.  
Dl Săbău Gheorghe: Bun. Gata, m-am lămurit, nu ştiam, să nu 

plec de aici...   
Dl Cionca Iustin: Nu-i nicio problemă. Alte întrebări? Nu sunt. Cine 

este pentru? 29 voturi (Cionca Iustin-preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu- 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, 
Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Purcaru Mircea, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, 
Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ulici Ion şi 
Urzică Cristian). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 153/2019 privind aprobarea suplimentării numărului de posturi pentru 
personalul neclerical angajat în unităţile ce aparţin cultelor religioase 
recunoscute din România. 

 
Punctul 30 
Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui acord de 

parteneriat între Judeţul Arad şi Municipiul Arad. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 

unui acord de parteneriat între Judeţul Arad şi Municipiul Arad. Vă rog, 
dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Eu nu am înţeles foarte bine, despre ce 
este vorba în acordul acesta, am citit materialul. Însă eu cred, că acest 
acord ar fi trebuit prima dată aprobat la municipiu, pentru că noi oricum 
dăm mai mult, decât am avea obligaţia. Şi cred, că prima dată ar trebui 
discutat la municipiu, să vedem ce se întâmplă acolo. Şi după aceea să 
venim noi la Consiliul Judeţean, exact cum am făcut şi astăzi aici, cu 
cererea de trecere a terenului de la Vladimirescu, la noi. Prima dată dăm 
noi, şi după aceea vine Vladimirescu, să ne spună dacă vrea. Nu vreţi 



26 
 

să aşteptăm hotărârea consiliului municipal şi în funcţie de asta să 
semnăm protocolul, pentru că înţeleg că vreţi ca municipiul să dea mai 
mulţi bani pentru sănătate, dacă am înţeles bine? Acesta este scopul 
protocolului? Nimeni nimic. Deci eu v-aş propune să-l amânăm, nu ştiu, 
să aşteptăm, până când se discută la municipiu, nu ştiu, cine este 
iniţiatorul? Grupul, nu? Domnul Pop?  

Dl Pop Alin: Da, se pare că sunt singurul, da!  
Dl Cionca Iustin: Da. Înţelegeţi, ce zic? 
Dl Pop Alin: Da, am înţeles! 
Dl Cionca Iustin: Aş vrea să vedem, bănuiesc că domnul Furău...  
Dl Butunoi Adrian: Domnul coleg! Cred că suntem 11 colegi alături 

de tine!  
Dl Cionca Iustin: Bănuiesc că domnul Furău, vrea să facă acest 

protocol, da? 
 Dl Pop Alin: Nu neapărat. Nu trebuie luat ca şi idee, că doar 

domnul doctor vrea, deserveşte toată sănătatea din judeţul Arad.  
Dl Cionca Iustin: Aveţi dreptate, însă haideţi să... 
Dl Pop Alin: Adică investiţiile care sunt necesare...  
Dl Cionca Iustin: Corect! 
Dl Pop Alin: În sistemul sanitar arădean, să se facă împreună, 

având în vedere că municipiul Arad are un buget mai generos, să 
contribuie cu... 

Dl Cionca Iustin: De acord cu dumneavoastră. 
Dl Pop Alin: Cu mai mult. Atâta tot.  
Dl Cionca Iustin: Însă unde ne-am lovi noi acum, de o reţinere să 

nu zic de o respingere din partea funcţionarilor din primărie. Dânşii 
înţeleg legea, că nu au voie să investească în aparatura din spitalul 
judeţean. Ori prin acest protocol, ar trebui puşi de acord juriştii noştri cu 
juriştii lor, să găsim modalitatea prin care municipiul să poată face plăţi 
legale, astfel încât Curtea de Conturi să nu le impute banii aceştia. Şi eu 
cred că, ar trebui prima dată, să găsim soluţia la municipiu şi abia apoi 
să validăm noi. Că oricum nouă ne convine, orice bani ne dă municipiul, 
nu o să refuzăm. Dacă sunteţi de acord, să amânăm subiectul acesta, 
până când se rezolvă la municipiu, şi în funcţie de soluţia juridică care o 
primim de acolo, noi să fim de acord să o votăm aici. 

Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte, dacă îmi permiteţi! Am 
iniţiat proiectul acesta cam de 3 luni de zile. El este iniţiat, am înţeles că 
nu a fost încă pe ordinea de zi, la municipiu. Aveţi dreptate, trebuie şi ei 
să adopte acest protocol. Dar nu văd de ce noi nu am putea ca să-l 
adoptăm astăzi în şedinţa de plen. Când de atâtea ori, am făcut diverse 
proiecte de hotărâre, care priveau şi municipiul, noi le-am adoptat, nu 
am avut o problemă atunci. Nu cred că ar fi o problemă, dacă noi am 
avea adoptat proiectul de hotărâre, ca ulterior să-l adopte şi cei de la 
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municipiu. Din celelalte puncte de vedere da, aveţi dreptate, cam acesta 
este sensul proiectului de hotărâre, ca şi municipiul să poată participa 
legal la utilarea Spitalului Judeţean şi nu doar atât. Vă amintiţi că am 
avut în trecut o discuţie amplă vis-a-vis de terenul pe care să punem 
pediatrie, matern şi ce mai vrem să facem pe CNI. Probabil că dacă la 
momentul respectiv aveam acest protocol, puteam ca să găsim un alt 
teren, de exemplu cel din zona Subcetate, fost Casarom, care s-ar fi 
pretat foarte bine pentru investiţii în sănătate. Nu l-am avut la momentul 
respectiv, am ales un alt teren, cu care cred că şi acum, avem probleme 
neîndeplinind gradul de ocupare al terenului, pentru a ne putea pune 
investiţia. O să o rezolvăm la un moment dat. Cam acesta este sensul 
proiectului de hotărâre. Nu cred că avem vreo problemă ca să putem să-
l adoptăm astăzi. Şi am speranţa că o să-l adoptăm, ca ulterior să-l 
adopte şi colegii noştri de la municipiu.  

Dl Cionca Iustin: Deci întrebarea, este domnul Sulincean! Ce 
efecte produce acest protocol, dacă cei de la municipiu, nu găsesc 
soluţia juridică? Nu putem să-i obligăm, să dea banii aceştia. Că aşa 
putem schimba legea. Să ştiţi că domnul senator, hai să nu-i dau 
numele, că îi fac reclamă. Un domn senator, are un proiect de lege care  
vrea să oblige toate municipalităţile din ţară să pună o cotă-parte din 
banii din investiţii, pentru sănătate. Aşa putem să schimbăm legea, eu 
cred că noi prin hotărâre de consiliu nu putem să obligăm consiliul 
municipal... 

Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte...  
Dl Cionca Iustin: Să facă o ilegalitate.  
Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte! Dacă îmi permiteţi, nu 

cred că din punct de vedere juridic, municipiul ar avea o problemă în a 
finanţa spitalul judeţean.  Problema există, datorită faptului că municipiul 
a scăpat de toate investiţiile în spitalele din judeţul Arad, transferându-ne 
nouă întreaga responsabilitate. Lucru care cred că nu este cel puţin 
corect faţă de cetăţenii judeţului Arad, în acest moment. Dar nu vreau ca 
să intrăm în dispute politice, chiar mi-aş dori să reglementăm această 
situaţie şi începutul ei să fie acest proiect de hotărâre. Probabil că aţi 
observat, am preferat să nici nu intervin la începutul alocuţiunii 
dumneavoastră, tocmai datorită faptului că nu ne dorim ca să politizăm 
acest subiect. Cred că ar trebui ca să ne oprim aici, în ceea ce priveşte 
comentariile pe marginea acestui proiect. Cred că am fost destul de 
explicit şi dumneavoastră aţi înţeles ce ne dorim prin acest proiect de 
hotărâre şi ar fi bine să trecem la vot. 

Dl Cionca Iustin: Domnul Bîlcea! 
Dl Bîlcea Sergiu: Mulţumesc domnule preşedinte! Am să încerc să 

fiu scurt. O scurtă informare, Primăria Municipiului Arad în ultimii doi ani 
2018-2019, a alocat pentru spitalul judeţean, clădirile care aparţin de 



28 
 

acest spital, o investiţie atât în aparatură, cât şi în refacerea unor 
imobile, de peste 10 milioane de lei. În acest moment, există o 
colaborare, doar că în calitate de consilier, consider că este în momentul 
de faţă o normalitate, ca cele două instituţii să se pună de acord, dacă 
acest protocol va face sau nu efecte. Relaţia de colaborare există,  
finanţarea există, am şi spus suma, deci în fiecare an există un minim de 
4 milioane lei, plus investiţiile în anumite clădiri, repet care sunt în 
proprietatea Primăriei Arad. Aşadar, cu tot respectul eu cred că un 
protocol din partea primăriei ar fi cel mai indicat, după care noi să 
continuăm această acţiune. Mulţumesc! 

Dl Cionca Iustin: Doamna Crişan! 
Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte! 
Dl Cionca Iustin: Vreţi replică la domnul Bîlcea sau vreţi să...? 

Aşteptaţi că vă dau cuvântul, doamna Crişan! 
Dna Crişan Corina: Da. Eu nu vreau să dau nici replici, eu mi-aş 

dori ca acest protocol, să-l gândim cu toţii, inclusiv cu primăria în 
amănunt. Şi acum cinstit, vă mărturisesc că aşteptam ca prin acest 
protocol dumneavoastră, să stabiliţi modul în care putem folosi astăzi, 
pentru pacienţii din Spitalul Judeţean Arad aparatura de 200 mii euro, 
cumpărată de Primăria Municipiului Arad. Vă spun sincer, eu asta mi-aş 
fi dorit, să se întâmple astăzi prin acest protocol.  

Dl Sulincean Marius: Doamnă... 
Dna Crişan Corina: Efectele să fie în avantajul pacienţilor. Şi mai 

trebuie să spun ceva, regret că la 2 ani şi jumătate de la momentul în 
care împreună, a fost momentul în care împreună, am stabilit să se 
construiască o clădire nouă, pentru tot ce înseamnă, naşteri, 
ginecologie, neonatologie şi servicii medicale pentru copiii judeţului 
Arad. Sunt 2 ani şi jumătate de când am stabilit împreună, locul unde să 
se construiască această clădire. Şi noi astăzi mai râvnim la alte sedii, 
locaţii? Înseamnă că nu o să reuşim niciodată să construim. Dacă astăzi 
mai visăm alte amplasări ale acelei clădiri. Şi dacă mă întrebaţi, să ştiţi 
că nu are cum să fie în avantajul pacienţilor, indiferent că mă gândesc la 
viitoare mame sau mă gândesc la copii, să fie într-o zonă în care nu ai 
acces facil. Mulţumesc! 

Dl Sulincean Marius: Acum chiar vreau, domnule preşedinte! Dacă 
îmi permiteţi! Dacă discutăm despre acest proiect de hotărâre, cred că 
nu ar trebui ca să discutăm doamna Corina Crişan depre dorinţe. 
Dorinţe avem cu toţii! De cele mai multe ori nu ni se îndeplinesc. Îmi 
pare rău că colegii dumneavoastră din conducerea consiliului judeţean, 
nu v-au informat până la această oră, că într-adevăr încă după doi ani şi 
jumătate avem o problemă cu gradul de ocupare al terenul, pe terenul 
pe care vrem să punem investiţia CNI-ului pentru spital de pediatrie, 
matern şi ce mai punem noi acolo. Chiar nu vreau ca să discutăm 
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despre cei doi ani şi jumătate. Sunt de acord şi din celălalt punct de 
vedere cu dumneavoastră de data aceasta. Hai să considerăm că acest 
proiect de hotărâre este începutul colaborării noastre fireşti, pe 
problemele de sănătate ale judeţului Arad. În ceea ce priveşte ce 
spunea domnul Bîlcea, să ştiţi domnule preşedinte, că nici măcar nu mai 
trebuie să vă mai răspund eu, adică dacă municipiul a investit în ultimii 3 
ani, 10 milioane de lei, în Spitalul Judeţean Arad, juriştii de la municipiu 
nu mai trebuie să caute soluţii pentru că deja le au, dacă le-au găsit în 
trecut. Bănuiesc că nu mai avem nevoie de alte soluţii, sunt aceleaşi. 
Haideţi să trecem la vot, să votăm, să nu votăm acest proiect de 
hotărâre.  

Dl Cionca Iustin: Domnul Sulincean! Cum v-am dat dumneavoastră 
cuvântul, eu nu pot să-mi permit să nu dau cuvântul tuturor colegilor! Vă 
rog domnul Gligor! 

Dl Gligor Ioan: Mulţumesc domnule preşedinte! Colegul meu a 
concluzionat foarte bine. Având în vedere că există cadrul juridic pentru 
finanţare, nu înţeleg de ce ne mai cramponăm de aceste aspecte. Prin 
urmare, dacă doriţi să supuneţi la vot, bine, dacă nu atâta timp cât noi 
putem încheia protocoale inclusiv cu Békés, nu înţeleg de ce nu am 
putea încheia un protocol şi cu municipiul Arad. Mulţumesc! 

Dl Cionca Iustin: Deci, domnul Gligor! Nu a spus nimeni că nu 
putem, noi chiar avem un protocol încheiat cu municipiul Arad. Problema 
este, că aceste protocoale trebuie încheiate pe un cadru juridic, acceptat 
de subordonaţii noştri. Noi am lăsat un termen mai lung, fără să depăşim 
termenul legal. Cu punerea pe ordinea de zi a acestui proiect, tocmai  ca 
să aşteptăm, un punct de vedere din partea primăriei. Noi încă astăzi, nu 
am primit, deşi noi am întrebat şi pe doamna Macra, am întrebat care ar 
fi soluţia juridică, pentru că şi eu îmi doresc să finanţeze primăria mai 
mult, în aparatura de la judeţean. Dar atâta timp cât dânsa nu-mi dă o 
soluţie, degeaba mă mandataţi pe mine, să fac un protocol dacă din 
partea cealaltă funcţionarii spun că nu este legal. Înţelegeţi? Aici nu este 
politic. Doar că nu mă puteţi obliga, sau nu pe mine, pe funcţionarii de la 
primărie să încalce legea, printr-o hotărâre de consiliu judeţean. De aia 
zic, haideţi să fim înţelepţi, că nu fuge nimeni după noi. Oricum mi-aţi dat 
termen 3 luni de zile în proiect, să ne înţelegem cu cei de dincolo, să 
facem un protocol. Care este graba? Suntem de acord să discutăm! Vă 
spun de acum, îmi doresc să luăm cât mai mulţi bani pentru sănătate, 
dar respecând legea. Haideţi să facem demersurile dincolo la primărie. 
Să avem discuţiile cu funcţionarii de acolo, să vină hotărârea de la ei 
către noi şi noi să o validăm atunci. Sunteţi de acord? Domnul Pop, vă 
rog! 

Dl Sulincean Marius: Domnul preşedinte, dacă îmi permiteţi!  
Dl Cionca Iustin: Numai o secundă, ascultaţi-vă colegul!  
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Dl Pop Alin: Aş avea şi eu o întrebare, ce anume, ce aspecte din 
protocol sunt nelegale sau contravin anumitor... că nu înţeleg...  

Dl Cionca Iustin: V-am explicat, mai repet o dată. 
Dl Pop Alin: Spuneţi, vă rog! 
Dl Cionca Iustin: Cumpărarea aparaturii!  
Dl Pop Alin: Dar în protocol nu se specifică lucrul respectiv. 
Dl Cionca Iustin: Staţi că nu înţeleg. 
Dl Pop Alin: Investiţiile sunt de “n” feluri. Nu am spus aparatură. 
Dl Cionca Iustin: Numai puţin. 
Dl Pop Alin: Rămâne ulterior să stabiliţi, ulterior ce tip de investiţii 

veţi suporta. Eu nu am spus... 
Dl Cionca Iustin: Deci noi avem deja un protocol, care 

dumnneavoastră doriţi să-l completaţi. Protocolul nostru prevede aşa 
primăria municipiului investeşte în imobilele care sunt proprietatea lor, şi 
plus în aparatura din aceste imobile. Noi Consiliul Judeţean investim în 
celealalte clădiri, deşi prestăm servicii şi pentru cetăţenii din municipiu şi 
atunci ideea dumneavoastră aşa am înţeles-o că ar fi fost, să dăm 
posibilitatea ca prin acest protocol primăria să finanţeze şi în celelalte 
clădiri inclusiv maternul, unde vă interesează, ca să spunem lucrurile şi 
pentru presă. Doar că...   

Dl Pop Alin: În matern cum aţi putea investi din moment ce 
clădirea este revendicată şi retrocedată? 

Dl Cionca Iustin: Păi cum să nu putem investi? O parte din clădire 
este a noastră, 

Dl Pop Alin: Da, partea din faţă. 
Dl Cionca Iustin: Chiar am schimbat geamurile împreună cu 

domnul Furău, dacă vă aduceţi aminte. Deci se poate investi, şi 
aparatură am cumpărat, lampa aia de 80 de ani, tocmai am schimbat-o! 

Dl Pop Alin: Bun mai sunt clădiri unde funcţionează ginecologia 
care nu ... 

Dl Cionca Iustin: Acum nu putem încălca legea. Dumneavoastră aţi 
spus singur. Dar dacă vreţi într-adevăr ca acest protocol să treacă 
dincolo de discuţii politice şi să fie pus în practică, haideţi să găsim 
soluţii la nivelul executivului primăriei. Pentru că dacă mie îmi spune 
juridicul de aici, că nu se poate, degeaba dăm hotărâre, că nu o să pot 
să o pun în practică. Nu înţeleg de ce nu se dă hotărârea de acolo prima 
dată, să găsească soluţia şi apoi să ajungă la Consiliul Judeţean că 
sigur noi nu o să refuzăm. Ne-au dat un teren astăzi? Tocmai în ideea 
care spunea domnul Sulincean să avem POT-ul, ne-au dat un teren. 
Găsim soluţii! Încercăm şi aţi văzut că există deschidere din partea 
primăriei. Dar haideţi să nu forţăm noi de aici un vot politic şi să 
încercăm să-i obligăm să încalce legea. Domnul Moţ! 
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Dl Moţ Petru: Mulţumesc domnule preşedinte! Nici eu nu vreau să 
politizez acest subiect, cum mă bucur că nu aţi făcut-o nici 
dumneavoastră. Noi când am iniţiat acest proiect de hotărâre, să ştiţi că 
am făcut un fel de colaborare cu colegii noştri de la consiliul municipal, 
care în acelaşi tip au depus şi ei un proiect similar la consiliul local 
municipal. Faptul că noi ne-am mişcat mai repede este de felicitat sau 
sunt de felicitat funcţionarii consiliului judeţean, care au reuşit să avizeze 
şi să introducă acest proiect pe ordinea de zi. Şi de aceea sperăm şi cei 
de la municipiu să ia exemplu funcţionarilor noştri, pe de o parte. Pe de 
altă parte, nu văd o problemă în a iniţia noi sau a fi noi primii, întrucât  
eu îmi închipiui aceste protocoale, ca fiind un fel de contract. Şi până la 
urmă două voinţe trebuie să se întâlnească. În cazul acesta două voinţe 
a două instituţii publice, Consiliul Judeţean, Consiliul Municipal, 
municipiul reprezentat de consiliu. Deci nu aceasta ar fi problema, dar 
sigur că suntem de acord să fie bine analizate de către toată lumea, nu 
vrem să forţăm un vot. De aceea aş întreba-o sau dacă doamna 
secretar ne poate lămuri sau dumneavoastră, în condiţiile în care s-a 
votat ordinea de zi, dacă propunerea pe care dumneavoastră aţi 
avansat-o ar fi fezabilă, noi nefiind neapărat împotrivă, sigur discutăm 
între noi dar ...  

Dl Cionca Iustin: Care este propunerea mea?  
Dl Moţ Petru: Propunerea de amânare. Să mai amânăm o lună... 
Dl Cionca Iustin: Auziţi, amânare se poate prin vot. Eu nu vreau 

acum... 
Dl Moţ Petru: Bun. Dacă... 
Dl Cionca Iustin: Nu vreau să înţelegeţi că suntem împotriva 

acordului, dacă noi ne abţinem. De aia am vrut să discutăm, să câştigăm 
şi încrederea dumneavoastră că după ce se discută la municipiu 
rediscutăm aici şi să încercăm să găsim o soluţie bună pentru Arad. Nu 
vreau să luaţi, dacă noi acum votăm împotrivă, dumneavoastră să ziceţi 
că este împotriva iniţiativei dumneavoastră. Nu vreau să se politizeze 
chestia asta. Vrem să găsim soluţii şi soluţiile nu sunt la noi. Noi putem 
să o tranşăm acum prin vot. Dar nu vreau să se înţeleagă, că suntem 
împotriva iniţiativei dumneavoastră! 

Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte! Am putea stabili în 
situaţia în care am amâna acest proiect de hotărâre, am putea stabili un 
termen în care să ne punem de acord cu cei de la municipiu? 

Dl Cionca Iustin: Da. Putem să stabilim, noi o punem în prima 
şedinţă din nou. Sper să găsim soluţii dincolo. Dacă totuşi la municipiu, 
au dreptate funcţionarii şi nu pot să facă din punct de vedere legal, 
sunteţi de acord să facem un demers legal să schimbăm legea? Care să 
ne dea voie să investim bani de la municipiu, pentru cetăţenii din 
municipiul Arad, chiar dacă sunt clădirile consiliului judeţean?   
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Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte! 
Dl Cionca Iustin: Pentru că, dacă nu reuşim prin acordul acesta al 

nostru prin protocol, va trebui să schimbăm legea şi cred că demersul 
trebuie să pornească tot de la noi, împreună către legiuitor. 

Dl Sulincean Marius: Pentru binele cetăţenilor Aradului, suntem de 
acord cu tot ce vreţi dumneavoastră până la urmă şi bineînţeles că ne 
dorim şi noi. Dar tocmai ne spunea domnul vicepreşedinte, că municipiul 
nu are o problemă juridică de a investi în spitale... 

Dl Cionca Iustin: V-a explicat că în clădirile lor. 
Dl Sulincean Marius: În clădirile lor. 
Dl Cionca Iustin: Dacă eraţi atent.   
Dl Sulincean Marius: Care sunt tot în administrarea Spitalului 

Judeţean.  
Dl Cionca Iustin: Da. 
Dl Sulincean Marius: Da. Şi vorbea domnul vicepreşedinte inclusiv 

de aparatură medicală, eu aşa cel puţin am înţeles. Dacă nu am înţeles 
bine o să mă uit pe filmare, probabil că o să o primesc şi eu.  

Dl Cionca Iustin: Bun. Mai vrea cineva să intervină? 
Dl Moţ Petru: Vreau doar să mai spun o chestiune, că până la 

urmă, a fi iniţiativa aceasta a noastră, nici nu este nefiresc din moment 
ce Spitalul Judeţean este practic în subordinea noastră. Şi acesta ar fi  
beneficiarul principal al proiectului. Deci din aceste puncte de vedere eu 
nu văd niciun impediment. 

Dl Cionca Iustin: Domnul Moţ! Care este... ce facem în plus cu 
acest protocol, dacă păstrăm regulile care sunt astăzi? 

Dl Gligor Ioan: Pur şi simplu îi invităm să vină la dialog cu noi, cel 
puţin au bunul simţ să participe la dialog.  

 Dl Cionca Iustin: Unde aţi văzut lipsa de dialog, domnul Gligor? 
Insinuaţi acum că nu am avea un dialog cu primăria! 

Dl Gligor Ioan: Câte răspunsuri s-au primit din partea lor şi câte au 
fost motivate că nu se poate încheia acest protocol?  

Dl Cionca Iustin: Nu ştiu, nu ştiu, deci nu este iniţiativa noastră, cu 
protocolul este a dumneavoastră. Dumneavoastră trebuie să ştiţi dacă 
aţi primit înapoi feedback. Eu vă supun încă o dată. Noi cu primăria 
avem un acord, care astăzi funcţionează. În ultimii 2 ani am primit 
consistent, anul trecut chiar ne-au dat bani, mai mulţi la municipiu, că au 
fost nevoile mai mari la spitalul municipal, decât la spitalul judeţean. 
Dacă vreţi să aprobăm un alt acord, trebuie să veniţi cu ceva 
suplimentar, nu veniţi pe ceva ce deja funcţionează.  De aceea v-am 
întrebat, că nu îmi era clar din materialele care le-aţi depus, ce doriţi? 
Dacă doriţi ceea ce-mi doresc şi eu, să dea municipiul bani pentru 
aparatură din spitalul judeţean şi nu găsesc cadrul legal, nu am nimic 
împotrivă, dar nu putem forţa funcţionarii. Şi atunci trebuie să găsim 
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soluţia la municipiu. Dacă nu şi au ei dreptate, trebuie să pornim 
împreună un demers către legiuitor să dăm o lege care să permită lucrul 
acesta. Şi cred că sunteţi de acord că aşa cum Ineul poate să 
investească în aparatura de la spitalul din Ineu, pentru toţi cetăţenii din 
zona respectivă, şi municipiul Arad ar trebui să aibă cadrul legal să 
poată să finanţeze pentru locuitorii lui. 

Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte! Cred că am discutat 
suficient...  

Dl Cionca Iustin: Ok. Trecem la vot. 
Dl Sulincean Marius: Pe marginea acestui proiect.  
Dl Cionca Iustin: Bine, am înţeles!  
Dl Sulincean Marius: Trecem la vot. În situaţia în care proiectul o 

să cadă astăzi, o să avem şansa ca să revenim cu el...   
Dl Cionca Iustin: O să-l repunem luna viitoare. 
Dl Sulincean Marius: O să-l punem pe ordinea de zi şi probabil în 

timpul acesta o să avem timp şi să ne punem de acord cu colegii de la 
municipiu.  

Dl Cionca Iustin: De acord. Cine este de acord cu propunerea de a 
încheia, de a mandata preşedintele consiliului judeţean ca în termen de 
3 luni de zile să încheie un acord de parteneriat cu primarul municipiului.  
Da, asta am înţeles că doriţi? 

Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte, cred că nu aţi înţeles. 
Cred că am discutat suficient de mult, poate puţin prea mult că să mai 
votăm termenul de 3 luni de zile. Haideţi să votăm proiectul de hotărâre, 
trece, trece, nu trece.   

Dl Cionca Iustin: Dumneavoastră aţi citit proiectul? 
Dl Sulincean Marius: Da, încă o dată. Da l-am citit. 
Dl Cionca Iustin: Şi ce scrie? 
Dl Sulincean Marius: Haideţi să votăm proiectul de hotărâre. Adică, 

nu aşa sună proiectul de hotărâre, cum îl supuneaţi dumneavoastră. 
Dl Cionca Iustin: Vă rog să-i citiţi termenul care mi l-au cerut! 
Dl Sulincean Marius: Dacă vreţi îl citesc eu! 
Dl Cionca Iustin: Citiţi-l! 
Dl Sulincean Marius: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

încheierii unui acord de parteneriat între Judeţul Arad şi Municipiul Arad, 
cred că este suficient, pentru noi! 

Dl Cionca Iustin: Vă citim materialul dumneavoastră? Vă rog citiţi-i 
şi dumneavoastră articolul 2, că citeşte numai ce îi convine. 

Dna Lupu Silvana: Se aprobă încheierea unui acord de parteneriat 
între Judeţul Arad, prin Consiliul Judeţean Arad, şi Municipiul Arad, prin 
Consiliul Local al Municipiului Arad, în vederea realizării de investiţii în 
infrastructura medicală şi serviciile de sănătate publică cu scopul de a 
proteja sănătatea populaţiei rezidente a Municipiului Arad. Se 
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împuterniceşte Preşedintele Consiliului Judeţean Arad, domnul Iustin 
Cionca, să stabilească cu reprezentanţii desemnaţi de Consiliul Local al 
Municipiului Arad, conţinutul acordului de parteneriat prevăzut la articolul 
1. În termen de 3 luni de la data adoptării prezentei hotărâri, proiectul 
acordului de parteneriat va fi supus aprobării Consiliului Judeţean Arad.   

Dl Sulincean Marius: Mă întrebaţi ceva? 
Dl Cionca Iustin: Nu. 
Dl Sulincean Marius: Nu. Cred că avem amândoi dreptate, nu? 
Dl Cionca Iustin: Sigur. Aţi văzut, nu vă contrazic! Stimaţi colegi! 

Eu vă propun să ne abţinem la votul acesta, să nu dăm un vot împotrivă, 
ca să nu se interpreteze politic. Mai ales că colegii noştri de la PSD-
ALDE, azi au votat toate proiectele noastre şi să urmeze să discutăm şi 
v-aş sugera să ne daţi un reprezentant...  

Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte!  
Dl Cionca Iustin: Eu chiar vi-l propun pe domnul Pop... 
Dl Sulincean Marius: Da. 
Dl Cionca Iustin: Să discute la municipiu cu domnul Furău şi să 

găsească acolo, venim şi noi cu juriştii noştri, să găsim dacă putem să 
găsim soluţii juridice, altfel protocolul acesta este fără sens.   

Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte! Am înţeles ce le 
sugeraţi  colegilor dumneavoastră de partid, nu tuturor colegilor consilieri 
judeţeni. Dacă ar fi ca să păstrăm paritatea, având în vedere că noi 
astăzi am votat tot, cred că o să ne abţinem şi noi la un proiect de 
hotărâre aflat azi pe ordinea de zi. Ca să fie paritate, adică să fim corecţi 
unii cu alţii până la capăt.  

Dl Cionca Iustin: Cum doriţi domnul Sulincean, acum eu chiar să 
lucrez, numai să lucrez, nu văd... Domnul Moţ, vă rog!   

Dl Moţ Petru: Mai am o sugestie. Am înţeles din motivarea pe care 
ne-aţi relatat-o dumneavoastră a colegiilor de la municipiu, că nu s-ar 
putea investi în clădiri. Cam aşa...  

Dl Cionca Iustin: Nu, nu se poate investi nici în clădiri, nici în 
aparatura de la spitalele care sunt proprietatea Consiliului Judeţean.  

Dl Moţ Petru: Am înţeles. Cu aparatura rămâne să mai analizăm, 
dar la clădiri, aş avea o sugestie de discuţie. Când vă veţi întâlni cu cei 
de la municipiu, pentru că noi des în practică cedăm imobile şi clădiri de 
la unii la alţii, poate ar fi clădiri care le-am putea ceda şi ei ar putea 
investi. Ca ipoteză de lucru să aveţi în vedere şi această chestiune, care 
poate ar face posibil şi ar scăpa de acea problemă cu Curtea de Conturi.  
Mulţumesc! 

Dl Cionca Iustin: Deci nu este rea, numai puţin, nu-i rea ideea,  
Dl Moţ Petru: Staţi un pic. 
Dl Cionca Iustin: Dacă acceptă municipiul. Dar, domnul Moţ! 
Dl Moţ Petru: Ca soluţie legală! 
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Dl Cionca Iustin: Da aveţi dreptate! Nu este rea ideea, se poate 
discuta şi varianta aceasta. Acum vă daţi seama că noi având bani mai 
puţini decât municipiul, ne-ar conveni orice formă, să nu dăm noi atâţia 
bani să primim din altă parte. Dar nu ne-ar deranja să primim şi de la 
guvern mai mulţi bani. Nu spun că nu s-au finanţat nişte spitale. Dar să 
ştiţi că în alte judeţe s-a dat mai mult. Şi ca să închidem discuţia, Spitalul 
Judeţean lucrează astăzi la un masterplan, în care sunt prognozate 
investiţiile pentru următorii ani şi pentru spitalul judeţean şi pentru 
spitalul municipal. Eu zic că dacă amânăm acest subiect, pentru 
momentul în care aprobăm masterplanul, acolo găsim soluţii care le-am 
putea prevedea în protocolul acesta şi ar fi mult mai complet. Da, haideţi 
să trecem la ... Domnul Pop! 

Dl Pop Alin: Aş avea totuşi... Aş vrea să mă lămuriţi într-o 
problemă, în sensul că dumneavoastră spuneţi că primăria Arad nu 
poate să achiziţioneze aparatură, dar dacă nu, nu ştiu, am înţeles dacă 
nu sunt puse, în clădirile lor. 

Dl Cionca Iustin: Da. 
Dl Pop Alin: Dar din câte ştiu şi din câte reţin, spitalul municipal nu 

mai există, este doar o secţie a spitalului judeţean. Ca entitate juridică, 
este doar spitalul judeţean.  

Dl Cionca Iustin: Da. 
Dl Pop Alin:  Având în vedere că aţi spus că au mai achiziţionat 

echipamente, care le-au dat în administrare spitalului judeţean. Nu 
spitalului municipal, că nu există spitalul municipal. Deci nu văd de ce nu 
ar putea face în continuare, indiferent de acestea, sunt... 

Dl Cionca Iustin: Da. Bun. Domnul Pop sunteţi de acord să aveţi 
discuţia asta cu cei îndrituiţi de la municipiu? Pentru că noi am avut deja 
discuţiile acestea, şi pe mine mă deranjează abordarea, dar sunt nişte 
funcţionari ... 

Dl Pop Alin: Abordarea este greşită! 
Dl Cionca Iustin: Care respectă legea şi noi nu putem să-i forţăm 

să înţeleagă legea asta altfel.   
Dl Pop Alin: Dar nu este vorba de lege aici. Având în vedere că 

deja au achiziţionat şi le-a dat în administrare spitalului judeţean, spitalul 
judeţean poate să pună aparatura respectivă oriunde, nu are importanţă 
că este în clădirea de lângă ... 

Dl Cionca Iustin: Deci după şedinţă, vă invit să vă arăt că tocmai 
aşa se întâmplă astăzi. Noi nu putem să beneficiem de finanţări, deşi 
domnul Falcă a vrut să finanţeze, nu s-a putut pentru că aparatul spune 
că nu este legal.   

Dl Pop Alin: Nu văd ilegalitatea, sincer!  
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Dl Cionca Iustin: Doamna Silvana Lupu, confirmaţi vă rog, că am 
sunat? Doamna Ribovici! Spuneţi-le că am avut discuţii, că nu mă cred 
pe mine, că sunt politician. Spuneţi-le că sunteţi funcţionari. 

Dna Lupu Silvana: Deci managementul asistenţei medicale pentru 
spitalul judeţean este la Consiliul Judeţean.  

Dl Pop Alin: Şi este adevărat. 
Dl Gligor Ioan: Şi o rugăminte...  
Dna Lupu Silvana: Şi în seama noastră ar fi toate cheltuielile.  
Dl Pop Alin: Şi prin protocol asta încercăm, să nu fie toate 

cheltuielile în seama...  
Dna Lupu Silvana: Pe lege, conform legii, pe lege!  
Dl Pop Alin: Consiliului Judeţean.  
Dna Lupu Silvana: Municipiul a investit în clădiri şi într-adevăr a 

dotat cu aparatură acele clădiri. Dar... 
Dl Pop Alin: Corect.  Şi nu numai acele clădiri pot fi dotate, având 

în vedere că acele clădiri sau respectivele aparaturi intră în 
administrarea şi în inventarul spitalului judeţean. Nu are cum altfel să 
funcţioneaze.  

Dna Lupu Silvana: Am înţeles foarte bine.  
Dl Pop Alin: Şi fiind ale lor, poate să le folosească în orice clădire, 

nu are legătură, nu aşa se stabileşte! 
Dl Cionca Iustin: Doamna Crişan ultimă intervenţie, şi trecem la 

vot! 
Dna Crişan Corina: Domnul consilier! Vă rog să mă credeţi că îmi 

place ce aud ce spuneţi dumneavoastră. Dar aveţi un coleg de 
organizaţie care şi astăzi ţine o aparatură nou nouţă de 200 mii de euro 
şi nu permite a fi folosită şi pentru pacienţii din alte clădiri. 

Dl Pop Alin: Asta este o problemă a spitalului judeţean, nu 
discutăm probleme de management a spitalului judeţean.  

Dl Cionca Iustin: Deci domnul Pop! Credeţi-mă că eu îmi doresc 
mai mult ca dumneavoastră să obţinem finanţări pentru spital. Dar 
haideţi să găsim soluţii legale. Şi dacă facem un protocol, să nu îl facem 
doar pe o feliuţă. Hai să-l facem când este gata masterplanul, îl gândim 
împreună toţi, şi poate facem un lucru bun.  

Dl Pop Alin: Asta-i ideea cu protocolul, creează un cadru general, 
nu specifică în amânunt...  

Dl Cionca Iustin: Sunteţi conştient că dacă trecem proiectul acesta 
nu se întâmplă nimic? Numai aşa ambiţia noastră, că a trecut un 
proiect?  

Dl Pop Alin: Ba da se întâmplă! Pentru că în momentul când avem 
semnat protocolul, semnat de ambele entităţi, da? Atunci avem şi 
posibilitatea să zicem de “a forţa” ca şi municipiul să facă investiţii mult 
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mai consistente în aparatură dacă doriţi, sau în alte tipuri de investiţi. 
Tipurile de investiţii le veţi stabili ulterior. 

Dl Cionca Iustin: Ok. Eu zic că nu aveţi cum să forţaţi prin votul 
dumneavoastră investiţiile la municipiu şi cred că ne trebuie înţelepciune 
ca dincolo să obţineţi din partea aparatului în primul rând. Trecem la vot. 
Cine este pentru propunerea încheierii unui acord de parteneriat între 
Judeţul Arad şi Municipiul Arad? 13 voturi ( Butunoi Adrian-Cătălin, 
Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-
Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pop Alin, 
Purcaru Mircea, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea şi Trifon 
Daniel). Împotrivă? -. Abţineri? -. 16 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, 
Bîlcea Ovidiu-Sergiu- vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu- 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Feieş 
Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa 
Garofiţa, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Ţolea 
Adrian-Florin şi  Ulici Ion).  

 
Dl Butunoi Adrian: Mă scuzaţi vă rog frumos, care este votul 

doamnei consilier Crişan ? Că am înţeles că este pentru? 
Dl Butunoi Adrian: Şi 11 consilieri? A, a  plecat, scuzaţi! Mai 

număraţi vă rog frumos o dată. 
 
Nu a fost întrunit cvorumul necesar pentru adoptarea unei hotărâri. 
 
Dl Cionca Iustin: Trecem peste punctul... poftiţi domnul Butunoi? 

Păi aţi aprobat ordinea de zi să lăsăm votul nominal ultimul. 
 
 
Punctul 31 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea 

Consiliului Judeţean Arad nr. 262/30.08.2018 privind aprobarea 
încheierii unui Acord de parteneriat - faza Notă Conceptuală pentru 
proiectul ,,Cross-border healthcare cooperation for effective prevention, 
better quality health services, effective rehabilitation and recreation in 
Békés and Arad counties”/,,Cooperare transfrontalieră în domeniul 
asistenţei medicale pentru o prevenire eficientă, servicii de sănătate mai 
bune şi o reabilitare/recreere eficientă în Judeţele Békés şi Arad” în 
cadrul Programului INTERREG V A Ro-Hu 2014-2020. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la 

Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 262/30.08.2018 privind 
aprobarea încheierii unui Acord de parteneriat - faza Notă Conceptuală 
pentru proiectul ,,Cooperare transfrontalieră în domeniul asistenţei 
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medicale pentru o prevenire eficientă, servicii de sănătate mai bune şi o 
reabilitare/recreere eficientă în Judeţele Békés şi Arad” în cadrul 
Programului INTERREG V A Ro-Hu 2014-2020. Dacă sunt intervenţii? 
Nu sunt. Cine este pentru? 29 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea 
Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreşedinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, 
Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon 
Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 154/2019 pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului 
Judeţean Arad nr. 262/30.08.2018 privind aprobarea încheierii unui 
Acord de parteneriat - faza Notă Conceptuală pentru proiectul ,,Cross-
border healthcare cooperation for effective prevention, better quality 
health services, effective rehabilitation and recreation in Békés and Arad 
counties”/,,Cooperare transfrontalieră în domeniul asistenţei medicale 
pentru o prevenire eficientă, servicii de sănătate mai bune şi o 
reabilitare/recreere eficientă în Judeţele Békés şi Arad” în cadrul 
Programului INTERREG V A Ro-Hu 2014-2020. 

 
Punctul 32 
Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii drumului judeţean DJ 

793 C km 0+000-8+200 din categoria funcţională a drumurilor de interes 
judeţean în categoria funcţională a drumurilor de interes local. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii 

drumului judeţean DJ 793 din categoria funcţională a drumurilor de 
interes judeţean în categoria funcţională a drumurilor de interes local. 
Este vorba despre trei tronsoane de drum Sebiş-Dezna-Igneşti. Dacă 
sunt întrebări? Nu sunt. Cine este pentru? 17 voturi (Cionca Iustin - 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu - vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu - vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, 
Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero 
Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Retter Iosif, Salaşan Cristian-
Ioan, Stan Simona-Lucia, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă? -. 
Abţineri? 12 voturi (Butunoi Adrian-Cătălin, Duruş Daniel-Sorin, Gligor 
Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, 
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Pădurean Petru, Pop Alin, Purcaru Mircea, Săbău Gheorghe, Sulincean 
Marius-Mircea şi Trifon Daniel). 

 
Nu a fost întrunit cvorumul necesar pentru adoptarea unei hotărâri. 
 
 
 
Punctul 33 
Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării traseului drumului 

judeţean DJ 793 A în traversarea localităţii Beliu, Judeţul Arad. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 

traseului drumului judeţean DJ 793 în traversarea localităţii Beliu, 
Judeţul Arad. Ce ziceţi dacă ne abţinem şi noi?  

Dl Cadar Răzvan: Corect! 
Dl Cionca Iustin:Dar noi gândim totuşi pentru locuitorii judeţului.  
Dl Sulincean Marius: Nu ar mai fi paritate! 
Dl Cionca Iustin: Şi o să susţinem proiectul acesta.  
Dl Sulincean Marius: Nu ar mai fi paritate!  
Dl Cionca Iustin: Poftiţi? 
Dl Sulincean Marius: Nu ar mai fi paritate, ştiţi? Şi probabil că nu ar 

fi corect!  
Dl Cionca Iustin: Numai că domnul Sulincean, înainte de a trece la 

vot, vreau să vă spun că din păcate, aceste tronsoane, toate 3 
tronsoane acestea de drum, puteau fi făcute de autorităţile locale şi nu 
stăteau după noi care trebuie să recunoaştem că nu avem bani să 
facem toate drumurile acestea. Ele au fost drumuri comunale preluate 
de către Consiliul judeţean în ideea că le putem face, din păcate în 
ultimul timp se dau mai multe finanţări pe drumuri comunale, decât pe 
drumurile judeţene şi i-aţi fi ajutat să-şi rezolve aceste drumuri. Acum 
prin votul dumneavoastră...  

Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte!  
Dl Cionca Iustin: Mă lăsaţi să termin? Că eu nu v-am întrerupt... 
Dl Sulincean Marius: Dacă îmi permiteţi şi să nu intrăm într-o 

polemică!  
Dl Cionca Iustin: Nu vreau să intru! 
Dl Sulincean Marius: Chiar nu am intrat pe proiectul de hotărâre, 

dar probabil că v-aş fi întrebat la momentul la care am fi dezbătut 
proiectul de hotărâre acum nu mai dezbatem că a trecut. De unde o să 
aibă bani o anumită comună pe raza căreia va trece acest drum, ca să 
investească într-un drum, care a devenit comunal, el în acest moment 
este judeţean. În situaţia în care cu toţii ştim, că acea comună are mari 
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probleme în a finanţa cheltuielile proprii, da de unde să mai aibă bani să  
investească într-un viitor drum comunal.  

Dl Cionca Iustin: Pot să vă răspund? După cum ştiţi există trei 
hotărâri de consiliu, de la cele trei unităţi administrativ teritoriale de 
preluare a acestui drum. Şi ştiţi foarte bine că, dacă oamenii aceia au 
cerut drumul au şi soluţia, că nu ne-ar fi cerut drumul, ca să îi înjure 
lumea pe ei că nu îşi fac drumurile.  

Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte! 
Dl Cionca Iustin: Dacă vreţi vă şi spun de unde fac rost de bani. 
Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte! Comuna respectivă 

cerea drumul respectiv în anul 2017, când probabil avea soluţia de a-l 
pune pe fonduri europene. La momentul acesta, să fim serioşi nu mai 
are nicio soluţie! 

Dl Cionca Iustin: Şi atunci dumneavoastră v-aţi gândit de ce să le 
dăm drumul? Când putem să-l ţinem la noi şi să nu-l facem. 

Dl Sulincean Marius: Nu domnule preşedinte, ne-am gândit doar la 
ideea doamnei consilier Crişan că este foarte târziu, adică au trecut 2 
ani şi jumătate.  

Dl Cionca Iustin: Domnul consilier Sulincean, încă o dată, eu am 
înţeles motivul, aţi luat-o personal cu protocolul şi hai să ne răzbunăm 
pe următorul proiect. Ok, este în regulă, aşa gândiţi, aţi văzut la vot cum 
sunteţi sancţionaţi. Noi nu gândim ca dumneavoastră, noi o să preluăm 
drumul de la Beliu, chiar dacă este primarul dumneavoastră, pentru că 
este un drum plin de gropi şi pentru că primarul nu l-a făcut, îl facem noi.  

Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte, chiar nu mă aşteptam 
de la dumneavoastră, să-mi spuneţi că un drum judeţean, un drum 
comunal, preluat de consiliul judeţean este drumul unui primar, cred că 
este drumul cetăţenilor judeţului Arad.  

Dl Cionca Iustin: Da o să votaţi aici la următorul punct? 
Dl Sulincean Marius: Sigur că da! 
Dl Cionca Iustin: Vă mulţumesc frumos! 
Dl Sulincean Marius: Cu amândouă mâinile!  
Dl Cionca Iustin: Da. Dacă mai sunt intervenţii pe acest subiect ? 

Nu sunt. Cine este pentru? 29 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea 
Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreşedinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian Cătălin, Ciceac Vasile, 
Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru,  Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon 
Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă? -. Abţineri? -. 
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În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 
publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 155/2019 privind aprobarea modificării traseului drumului judeţean 
DJ 793 A în traversarea localităţii Beliu, Judeţul Arad. 

 
 
 
 
Punctul 34 
Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Unităţii 

Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad la constituirea Comisiei Mixte Arad 
– Békés. 

Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea participării 
UAT Judeţul Arad la constituirea Comisiei Mixte Arad – Békés. Doamna 
secretar primul punct este cu vot deschis. Se aprobă participarea UAT 
Judeţul Arad la constituirea Comisiei mixte Arad-Békés, organ fără 
personalitate juridică constituit în vederea realizării obiectivelor cuprinse 
în Acordul de Cooperare încheiat între Judeţul Arad şi Judeţul Békés din 
Ungaria. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 29 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Duruş 
Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru,  Pădurean Petru, 
Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan 
Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ulici Ion şi Urzică 
Cristian). Împotrivă? -. Abţineri? -. Articolul 2, vă predau dumneavoastră, 
doamna secretar! Vot secret! 

Dna Lupu Silvana: Articolul 2 şi articolul 3 sunt cu vot secret. 
Articolul 4 din nou, vot deschis. Avem un buletin de vot, mai complicat 
ca altă dată. Sunt înscrişi pe buletin, atâţia candidaţi câţi membri trebuie 
să fie în respectiva comisie. Deci pentru fiecare candidat trebuie să vă 
exprimaţi opţiunea de vot „pentru”, „împotrivă” sau „abţinere”. Nu sunt 
mai mulţi candidaţi pe un sigur loc. Da. Dacă aveţi propuneri, da! Da! 

Dl Gligor Ioan: Am şi eu o propunere, ca din acea comisie să facă 
parte şi domnul consilier Săbău Gheorghe! 

Dl Cionca Iustin: Alte propuneri mai aveţi? Nu mai sunt alte 
propuneri! 

Dna Lupu Silvana: Da. Deci, domnul Săbău îl trecem în cadrul 
Comisiei şi atunci va trebui să fie membru şi într-o subcomisie. Fiecare 
membru, în afară de copreşedinte, este membru într-o subcomisie. V-aş 
ruga să ne spuneţi în care? 
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Dl Cionca Iustin: Numai o secundă, că poate la comisie nu vi s-a 
explicat. Noi ce vrem să facem prin aceste comisii. Să pregătim 
proiectele de finanţare pentru următorul exerciţiu financiar. Şi am făcut 
mai multe subcomisii şi în fiecare subcomisie va fi un specialist sau 
cineva care îţi doreşte să se specializeze într-un anumit domeniu. Şi 
vom pregăti proiecte comune care să fie finanţate prin următorul 
exerciţiu financiar. Deci domnul Săbău, în ce subcomisie doriţi să 
activaţi? 

Dl Săbău Gheorghe: Să-mi prezinte subcomisiile! 
Dl Cionca Iustin: Să vă prezinte subcomisiile? 
Dl Săbău Gheorghe: Da! 
Dna Lupu Silvana: Subcomisia de prevenire a riscurilor şi 

managementul dezastrelor, subcomisia de turism, subcomisia de 
sănătate, subcomisia de cultură, patrimoniu şi relaţii transfrontaliere,  
subcomisia de transport şi infrastructură. 

Dl Săbău Gheorghe: Comisia 2! 
Dna Lupu Silvana: Subcomisia de turism, da? Bine. Numai va dura 

puţin mai mult, pentru că buletinul este foarte amplu.  
Dl Cionca Iustin: Deci o să dureze cam 20 de minute până facem...  
Dl Cadar Răzvan: Corect! 
 
Începe procedura de întocmire a buletinelor de vot. După 

finalizarea procedurii buletinele sunt aduse în sala de şedinţă, iar 
domnul preşedinte Iustin Cionca reîncepe şedinţa. 

 
Dl Cionca Iustin: Domnul Plaveţi! Doamna Crişan! Domnul Pero! 

Mai sunt colegi afară, domnul Ciceac mai sunt colegi afară? Haideţi că 
începem votul şi să fim toţi. Dar cine mai lipseşte? 

Dl Cadar Răzvan: Moşneag! 
Dl Cionca Iustin: Moşneag, Feieş, mai sunt 2 colegi care trebuie să 

urce, începem fără ei? Bun, vă rog! 
Dna Lupu Silvana: Puţin vă rog să mă ascultaţi! Numai puţin vă 

rog! În varianta actuală, avem 12 candidaţi pe 11 locuri, deci unul dintre 
candidaţii de la articolul 1, deci membrul al comisiei, nu va trebui să fie 
votat. Deci doar 11 locuri avem şi 12 candidaţi. La fel în subcomisia de 
turism, 2 mandate trebuie să acordăm şi avem trei candidaţi, tot aşa 
trebuie să votaţi două persoane de acolo, bine? Deci în subcomisia de 
turism şi la articolul 1 unde sunt membri comisiei, un candidat nu trebuie 
să primescă vot. S-a înţeles?  

Dl Cionca Iustin: Sunt întrebări? 
Dl Cadar Răzvan: Noi ascultăm vocea poporului! 
Dl Cionca Iustin: Bun. Dacă nu sunt întrebări, o să vă rog să 

începeţi cu cei care... 
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Dl Butunoi Adrian: De când ascultaţi vocea poporului domnul 
vicepreşedinte? 

 
Începe votarea,  votul este secret şi se desfăşoară în ordinea în 

care sunt chemaţi la prezidiu de doamna secretar al judeţului Silvana 
Lupu.   

 
Şi au exprimat votul următorii consilieri judeţeni: Cionca Iustin – 

preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon 
Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian.  

   
La prezidiu, Comisia de validare începe procedura de numărare a 

buletinelor de vot, anularea buletinelor de vot neîntrebuinţate şi 
întocmeşte după finalizare, procesul-verbal de constatare a rezultatului 
votului secret. 

 
După finalizarea procedurii Comisiei de validare şi reluarea 

şedinţei, în sala de şedinţă au fost prezenţi următorii: Cionca Iustin – 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia şi 
Ulici Ion - consilieri judeţeni. 

 
Dl Plaveţi Ioan: Da. O să vă cer permisiunea să vă citesc doar 

voturile „pentru” ca să nu pierdem timpul, dacă sunteţi de acord? Cu 
menţiunea că fiind 26 de participanţi la vot, trebuie să fie pentru fiecare 
candidat pentru a fi validat minim 14 voturi. Bun. Proces-verbal încheiat 
astăzi 29.05.2019, în urma constatării rezultatelor privind desemnarea 
reprezentanţilor UAT Judeţul Arad în Comisia Mixtă Arad-Békés. 
Rezultatul votului exprimat pentru candidaţii propuşi ca membri ai 
Comisiei Mixte Arad-Békés sunt: Răzvan-Olimpiu Cadar 18 voturi 
„pentru”, Ioan Plaveţi 19 voturi „pentru”,  Garofiţa Popa 17 voturi „pentru”,  
Corina-Anka Crişan 17 voturi „pentru”, Vasile Ciceac 18 voturi „pentru”, 
Gyorgy Boloni 18 voturi „pentru”, Tamas-Carol Pero 19 voturi „pentru”, 
Săbău Gheorghe 9 voturi „pentru”, Gabriela-Cornelia Chiricheu 20 voturi 
„pentru”, Andrei Ando 16 voturi „pentru”, Gheorghina-Mirela Ribovici 19 
voturi „pentru”, Răzvan-Ioan Ciubotaru 19 voturi „pentru”. Drept urmare 
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se desemnează următorii consilieri, următoarele persoane de fapt pentru 
că nu numai consilieri sunt, pentru Comisia Mixtă Arad- Békés. Răzvan-
Olimpiu Cadar, Ioan Plaveţi, Garofiţa Popa, Corina-Anka Crişan, Vasile 
Ciceac, Gyorgy Boloni, Tamas-Carol Pero, Gabriela-Cornelia Chiricheu, 
Andrei Ando, Gheorghina-Mirela Ribovici, Răzvan-Ioan Ciubotaru. 
Rezultatul votului exprimat pentru candidatul la funcţia de copreşedinte 
al Comisiei Mixte Arad-Békés, Răzvan-Olimpiu Cadar 17 voturi „pentru”, 
drept urmare este desemnat Răzvan-Olimpiu Cadar în această comisie. 
Rezultatul votului exprimat pentru reprezentanţii propuşi în subcomisiile 
Comisiei Mixte Arad-Békés: A) Subcomisia de prevenire a riscurilor şi 
managementul dezastrelor, doi candidaţi pentru  două portofolii, Ioan 
Plaveţi şi Gabriela-Cornelia Chiricheu, 20 voturi Ioan Plaveţi „pentru”, 22 
voturi Gabriela-Cornelia Chiricheu, se desemnează cele două persoane 
în această funcţie pentru subcomisia prevenirea riscurilor şi 
managementul dezastralor. B) Subcomisia de turism, sunt 3 candidaţi, 
pentru 2 portofolii. Garofiţa Popa 14 voturi, Săbău Gheorghe 9 voturi, 
Andrei Ando 12 voturi. La această subcomisie se validează doar 
candidatura doamnei Garofiţa Popa, ceilalţi doi neîntrunind cvorumul 
minimal de 14 voturi. Aici avem un portofoliu liber. Drept urmare pentru 
această subcomisie doamna Garofiţa Popa este validată. Subcomisia de 
sănătate, 2 candidaţi pentru două portofolii Corina-Anka Crişan 19 voturi 
„pentru” şi Gheorghina-Mirela Ribovici 19 voturi „pentru”, drept pentru 
care cele două persoane se validează în această subcomisie. 
Subcomisia de cultură, patrimoniu şi relaţii trasfrontaliere, doi candidaţi 
pe două portofolii, Vasile Ciceac 20 voturi „pentru” şi Gyorgy Boloni 19 
voturi „pentru”, drept pentru care se şi validează în această subcomisie. 
Şi ultima subcomisie, Subcomisia de transport şi infrastructură două 
portofolii 2 candidaţi, Tamas-Carol Pero 20 voturi „pentru”, şi Răzvan-
Ioan Ciubotaru 19 voturi „pentru” validaţi în această subcomisie. Drept 
pentru care s-a încheiat acest proces verbal semnat de toţi membrii 
comisiei de validare. 

 
Dl Cionca Iustin: Da. Mulţumesc şi eu. Trecem la articolul numărul 

4. Se mandatează domnul Răzvan-Olimpiu Cadar vicepreşedintele 
Consiliului Judeţean Arad să semneze în numele UAT Judeţul Arad 
Regulamentul de organizare şi funcţionare al Comisiei Mixte Arad- 
Békés. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 17 voturi 
(Cionca Iustin-preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia şi 
Ulici Ion -consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. Mulţumesc! 
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În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 
publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 156/2019 privind aprobarea participării Unităţii Administrativ-
Teritoriale Judeţul Arad la constituirea Comisiei Mixte Arad – Békés.  

 
 
 
Punctul 35  Diverse 
 
Dl Cionca Iustin: Trecem la Diverse. Am un raport de activitate...  
Dl Gligor Ioan: L-am citit, l-am citit şi vă felicităm, pentru succesul 

scontat...   
Dl Cionca Iustin: Vă mulţumesc! Şi dacă doriţi să vă înscrieţi la 

Diverse? Domnul Moţ!  Altcineva? 
Dl Cionca Iustin: Vă rog, domnul Moţ, închidem lista!  
Dl Moţ Petru: Domnule, mulţumesc domnule preşedinte! Să ştiţi că 

în ciuda reacţiei colegilor pe care eu îi stimez evident, intervin ca să fac  
consiliului judeţean o favoare. Anume, avem un loc în urma acestui vot 
neocupat la o comisie şi aş vrea să medităm toţi până la următoarea 
şedinţă, cum se va face votul pentru a ocupa acel loc în comisie. Pentru 
că domnul Ando, care a fost propus nu a fost validat, însă a fost validat 
ca membru al comisiei, dar nu a fost validat ca membru în subcomisie. 
Şi atunci întrebarea care se pune, este, votăm din nou şi articolul 1 sau 
votăm numai partea a doua cu subcomisia. Deci este o chestiune pe 
care ar trebui să o aprofundăm. Bun, bun. Vedem. Haideţi să nu 
dezbatem acum, eu am ridicat doar această problemă. Da, dar nu a fost 
votat la subcomisie. Deci am ridicat o problemă, ca să nu ne luăm prin 
surprindere la următoarea şedinţă.  Cred că veţi aprecia intervenţia!  

Dl Cionca Iustin: Vă mulţumesc! 
Dl Moţ Petru: Aţi văzut? 
Dl Cionca Iustin: Vă mulţumesc frumos pentru tema de meditaţie, 

vom medita profund la tema aceasta.  
Dl Moţ Petru: Şi faptul că am rămas la şedinţă cu stoicism atâtea 

ore. Cred că este de remarcat. Mulţumim! 
Dl Cionca Iustin: O să fiţi sancţionaţi pentru asta, dar eu vă 

mulţumesc!  
 
 
 
 Preşedinte,           Secretar al Judeţului, 

           Iustin Cionca                               Silvana Lupu 
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                                                                                  Întocmit, 
                Cristina Neamţiu 

 


